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රත්නපුර ප්රාදේශිය සභාව 2022.04.08 වන දින මහා සභා රැසවීම 
 

රත්නපුර ප්රාදේශිය සභාදේ  මහා  සභා රැසවීම 2022.04.08 වන දින දෙ.ව.10.00 ට ගරු සභාෙතිතුමාදේ 
ප්රධානත්වදයන් රත්නපුර ප්රාදේශීය සභාදේ සභා රැසවීම් ශාලාදේදී ෙැවැත්ිණි. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

සහභාගී වූ නිලධාරීන් :- 
 

01.ජී.යූ.එම්.සී.සිරිවර්ධන මහත්ිය          - දේකම්    

   

02.ජී.එච්.අයි.ඩී.ආරියිත්ර මහත්ිය                                                         -  සංවර්ධන නිලධාරී 

 
 

 

අනු 

අංකය 
නම තනතුර 

01. ඩබ්ලිව්.ඩී.සුදත් දිසානායක මහතා ගරු සභාපති 
02. ජී.ජී.ජානක පුෂවප කුමාර මහතා ගරු උප සභාපති 
03. ටී.දේමතිලක මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
04. එන්.විජය ශ්රී ශාන්ත මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
05. ජී.එච්.රංජිත් ධර්මකීර්ති මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
06. අයි.ී.අඛිල දරෝෂන් ලක්මාල් මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 

07. දක්.රණවක කළුආරච්ි මහතා   ගරු ප්රා/ස/මන්ී 

08. ඊ.දක්.ජී.ප්රියන්ත දපදර්රා මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
09. පී.ී.ඉසුරු ජයලත් විතාරණ මහතා   ගරු ප්රා/ස/මන්ී 

10 ඒ.එම්.සමන් පාිත විදේරත්න මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
11. එම්.ඒ.ඩික්සන් ජයතිලක මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
12. දක්.නිදරෝෂන් ලක්මාල් මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
13. ආර්.බී.නාලක සුදත් ශ්රී දහවමපාල මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
14. ටී.ජී.ඉන්රාණි මැණිදක් මහත්ිය ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
15. දක්.ඒ.ජයරත්න මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
16. පී.ී.ඉන්දික ලක්ෂවමන් විතාරම මහතා  ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
17. ජී.ී.අනූෂ විරාේ මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
18. එල්.එම්.තමරා සුභාෂිණී මහත්ිය ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
19. දක්.ී.කමනි දසවනාධීර මහත්ිය ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
20. දගෝපාල් තම්ිරාජා මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
21. බී.ඒ.ලිත් මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
22. පී.දරාහාන් ශ්රියන්ත කුමාර මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
23. මංජුල ශ්රීලාල් බී ගමදේ මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
24. දක්.ජී. නිහාල් අමරසංහ මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
25. ඒ.දදාන්.නිශාන් දිත්අල්ගම මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
26. පී.උදය කුමාර් මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
27. ජී.ජී.ිලානි චන්රතිලක මහත්ිය ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
28. යූ.දක්.නන්දාවතී මහත්ිය ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
29. ආර්.ඒ.පත්මා නන්දනී මහත්ිය ගරු ප්රා/ස/මන්ී 

30. එම්.වජිරා නන්දනී මහත්ිය ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
31. ඩී.නිලන්ති දීපිකා යසරත්න මහත්ිය ගරු ප්රා/ස/මන්ී 

32. ජී.අනුර ප්රභාත් අමරවංශ මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 

33. ඒ.එම්.නිලන්ති මහත්ිය ගරු ප්රා/ස/මන්ී 

34. බී.ප්රියන්ත මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 

35. රාමසාි දමෝහන සුන්දරම් මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 

36. ඕ.දක්.සුගත් ජයවික්රම මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
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01.පසුගිය රැසවීදම් වාර්තාව සම්මත කිරීම. 

2022.03.11 වන දින මහා සභා වාර්තාව සභා සම්මත කිරීම සුදුසු බව ගරු සභාෙතිතුමා දයෝජනා කරන 
ලදුව, ගරු මන්ී ටි.දේමතිලක මහතාදේ සවිරත්වදයන් ඒකමතිකව සභා සම්මත කරන ලදී.    
 

02.සභාපතිවරයා විසන් කරනු ලබන විදශවෂ නිදව්දන 

 නැත 
03.ප්රාදේශිය සභාව අමතා එවන ලද සංදේශ,දපත්සම්, පැිණිි හා සංනිදව්දන සභාව  
 ඉදිරිදේ තැබීම. 
 
04.යථා පරිදි කල්දී ඇති ප්රශවන  

නැත 

05.යථා පරිදි කල් දී ඇති දයෝජනා 

i. නවනගර විදයාල මාවදත් සමගි මාවත  10 වන පටුමඟ දලස නම් කිරීම  වූ ගරු මන්ී 
නිදරෝෂන් ලක්මාල් මහතා විසන් ඉදිරිපත් කර තිබූ දයෝජනාව සඳහා සභා අනුමැතිය ලබාදීම 

සුදුසු බව ගරු සභාපති තුමා විසන් දයෝජනා කරන ලදුව, එම දයෝජනාව ගරු මන්ී ඉන්දික 

ලක්ෂවමන් විතාරම මහතාදේ සවිරත්වදයන් ඒකමතිකව සභා සම්මත කරන ලදී.   
 

ii. මල්වල වැසකිළි පේධතිය හා කඩ කාමරය බදු දිම සඳහා වූ දයෝජනාව මසකට රුපියල් 

5000.00ක අවම මුදලකට ලබා දීම සුදුසු බවත්, එය විධිමත් දටන්ඩර් ක්රියාපටිපාටිය අනුව 

ක්රියාත්මක  කිරීම සුදුසු බව ගරු මන්ී එම්. ඒ.නිලන්ති අමරදකෝන් මහත්ිය විසන් දයෝජනා 
කරන ලදුව එම දයෝජනාව ගරු මන්ී විජය ශ්රී ශාන්ත මහතාදේ සවිරත්වදයන් ඒකමතිකව සභා 

සම්මත කරන ලදී.  

06.කාරක සභාවල වාර්තා 

2022.02.28  දිනැති මුදේ කාරක සභා වාර්තාව සඳහා සභාදේ අනුමැතිය ලබාදදන දලස ගරු 
සභාෙතිතුමා ිසින් දයෝජනා කරන ලදුව, ගරු මන්ී දරාහාන් ශ්රියන්ත මහතා හා ගරු මන්ි ලලිත් 
දබෝතුංග ආරච්ි මහතා ඇතුළු ිෙක්ෂදේ කණ්ඩායම දම් සඳහා දබදීමක් ලබාදදන දලස ගරු 
සභාෙතිතුමාදගන් ඉේීමක් කරන ලදී. එම ඉේීම ගරු සභාෙතිතුමා ිසින් ප්රතික්දෂවෙ කරන ලද අතර, 
ගරු මන්ී ටී.දේමතිලක මහතාදේ දයෝජනා සවිරත්වදයන්  සභා සම්මත කරන ලදී.                  
 
  
07.ලැබීම් හා වියදම් පිළිබඳ මාසක ප්රකාශ 

    මාසික ආදායම් හා ියදම් සාරාංශ වාර්තාව මහා සභාවට ඉදිරිෙත් කරන ලදී.  

08.ගරු මන්ීතුමන්ලාදේ හා ගරු මන්ීතුියන්ලාදේ කතා 

i. ගරු මන්ී නිහාල් අමරසංහ මහතා 

මාදේ මවදේ අභාවය දවනුදවන් ගරු සභාෙතිතුමා, ගරු මන්ීවරුන් හා කාර්යය මණ්ඩලදේ ෙැිණි 
සියළු දදනාත්, ෙැිණි සියළුම දදනාටත් තද සවූතිය දම් අවසවථාදේදී ප්රකාශ කර සිටින බව එතුමා 
සඳහන් කද වය. 

ii. ගරු මන්ී රංජිත් ධර්මකීර්ති මහතා  

අද වන ිට ආණ්ුවටත් ගරු ජනාධිෙතිතුමාටත් ිශාල දලස අෙහාස උෙහාස කරින් ිදරෝධතා 
ෙවත්වනවා. ඒ සඳහා කුඩා දරුවන් ෙවා සහභාගී කරගන්නවා. අන්තර් ිශවව ිදයාල බල මණ්ඩලදේ 
ශිෂයන්ද දමම ිදරෝධතා වලට දයාමු කරින් ජනතා ිමුක්ති දෙරමුණ කටයුතු කරින් යනවා. 88/89 
වැනි කාල වකවානුවක් නැවත දගන ඒමට දමාවුන් උත්සහ කරනවා  මට ඒ කාලය දහාඳට මතකයි. අපි 
ඒ කාලදේ සිටිදේ කැලෑවේ වල. රත්නපුර දිසවික්කදේ දරුවන් දම් සඳහා දයාමු කරීම පිළිබදව මා 
දැඩි දලස ිදරෝධතාවය ඵල කරනවා දම් පිළිබඳව ගරු ආණ්ුකාරතුමා දවත දැනුම් දී ොසැේ  මුන් 
ිදරෝධතාවන් සඳහා එළියට ගැනීමට උත්සහා දැරීම පිළිබඳව ිමර්ෂනයක් සිදු කිරීම සුදුසු බවත්, දමම 
කටයුතු සඳහා පිටතින් තරුණ පිරිසව ෙැින සිදුකරනු ලබන බවත් දමවැනි කටයුතු රත්නපුර නගරදේ 
සිදුකිරීමට ඉඩ ලබා දනාදිය යුතු බව එතුමා සඳහන් කද වය.  

iii. ගරු මන්ී ලිත් දබෝතුංග ආරච්ි මහතා  

ිදරෝධතා රැලි සඳහා දරුවන් දගන ඒමට සමගි ජනබලදේගදේ මන්ීවරුන් ිදියට තමන් ිරුේධ වන 
බව එතුමා ෙැවසුදේය. සමගි ජන බලදේගදේ නායකයා අෙට උෙදදසව දීලා තිදබනවා දරුවන් දම් 
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ිදරෝධතා සඳහා දො ඹවන්න එො කියලා. දකාදහාමත් මම 88/89 කාදල  ඉසවදකෝදල යන වයදසව 
දකාේදලක් දරුවන්ට වුනු අෙහසුතා මං අත්දැකීදමන් දන්නවා ඒ නිසා මාදේ දරුවාටත් ොසැ  නිමවූ 
වහාම බසව රථදේ නැගී දගදර එන දලසට උෙදදසව දී ලා තිදයන්දන දරුවන් දමම කටයුතු සඳහා 
දයාදවා ගැනීමට මා වදේම දමතන සිටින සියළුම දදනා ිරුේධ ඇති බවත් එතුමා සඳහන් කද වය.  

දරුවන් ිදරෝධතා සඳහා එළියට බැසීමට ිරුේධ වූ වත් රත්නපුර ප්රාදේශිය සභාදේ ිෙක්ෂ නායකවරයා 
දලසට මං සියළුම දදනාට දම් අවසවථාදේදී කියන්දන් ොරට බහින්න කියලයි. ඒ තරම් අසීරු අවසවථාවක 
තමයි දැන් ජනතාව ඉන්දන. අද වන ිට අතයවශය ආහාර සියේලකදේම ිල ඉහ  දගාසව ඇති බවද , 
ඉදිරියට සිංහල හිංදු අලුත් අවුරුදු උත්සවය ෙැිදණනවා ජනතාව මහත් අමාරු කාලයකට මුහුණ දී ඇති 
බවද දම් පිළිබඳව කිසිදු දකදනක් වගකීමක් දනාදගන කටයුතු කරන බව එතුමා දෙන්වා දුන්දන්ය.  
රජයක් හැටියට ිනිසුන්දේ දම් අෙහසුව නැති කිරීමට මැදිහත් ීමක් සිදුදනාකරන්දන් මන්ද යන්න 
එතුමා ිමසුදේය. සභාවට අදාල කාරනයක් දනාවුනත් රංජිත් මන්ීතුමා ිමසුවා දම් රජය එො කියලා 
ිෙක්ෂය කියනවා නමුත් බාරගන්දන් නැත්දත ඇයි කියලා . දම් වදේ වහුකුණු දවච්ච ආණ්ුවක් බාර 
ගැනීමට ිෙක්ෂයටඅවශයතාවයක් දනාමැති බව එතුමා ෙැවසුදේය. ෙසුගිය ආණ්ුදේ ණය ගනු දදනු 
නිසා දම් තත්වයට ෙත් වූ බව නමුත් දෙර වර්ෂවල හරියට ගණන් ිමසීමක් ක දහාත් කුමන 
වකවානුවල දී ලබාගත් ණය ද යන්න සිතාගතහැකි බව එතුමා ෙැවසුදේය. 

ිනිසවසු මහා ොරට බැහැලා තිදයන්දන් අද කන්න නෑ, ගෑසව නෑ,දතේ නෑ තමුන්නාන්දසවදේ 
වාහදන්ටනම් දතේ ගහන්දන සභාදව මුදලින් අද වන ිට ඩීසේ ීටර් දහයක් ෙහදලාවක් දහායාගන්න 
එක අද වන ිට මහත් අසීරුතාවයක් දවලා තිදබන බව එතුමා සඳහන් කද වය. එදසව  දනාවන්දන්ද 
යන්න එතුමා ගරු සභාෙතිතුමාදගන් ිමසුදේය. ඉන්දියාදවන් ගත් ණය තව මාසයකින් ඉවර දවනවා 
ඊට ෙසවදස රදේ මුදේ නැතිව රදේ ආර්ිකය තවත් කඩා වැදටනවා එදහම රටක්ද අදේ නායකයාට 
බාරගන්න කියන්දන , අදේ නායකතුමා දම්වා මීට කලින් දෙන්වා දුන්නා , කලින් හිටපු නායකතුමා දින 
වකවානුත් සමග කිේවා දම් අයුරින් සිදුවන බව එතුමා සඳහන් කද වය. ජනතාව දුක් ිදිනවා ඒ ගැන ඔබ 
තුමාලා හිතන්නැත්දත් ඇයි කියලයි මම අහන්දන්. අපිත් එක්ක ඔබලා තර්ක කරනවා දමතනට ඇිත් 
ඔබලත් එක්ක අපි තර්ක කරනවා නමුත් රදේ ප්රශවණ එතනමයි. ඔබලා කියනවා ොර්ලිදම්න්තුදේදී හරීන් 
ප්රනාන්දු කියපු කතාව හරි කියලා එතුමාදේ කතාදේ හරි දකාටසව ඇති නමුත් එතුමාදේ වැරදි ඕනතරම් 
තිදබන බවත්, එම වැරදි ඔබලා හරි දලස පිළිගන්නා බවද එතුමා සඳහන් කද වය. දම් රදේ ිනිසවසු 
දවනුදවන් ඉදිරිෙත් දවන්න කියලයි අපි කියන්දන. අද දම් සභාදේ ිනිසවසු දවනුදවන් ඉදිරිෙත් 
දවන්දන කවුද කියලා බලන්න තමයි දරාහාන් මන්ීතුමා මුදේ කාරක සභා වාර්තාව අනුමත කිරීම 
සඳහා දබදීමක් ඉේලා සිටිදේ.නමුත් ඔබතුමා හා කණ්ඩායම එකතුදවලා ඒක ඇහුරුවායි කියන එක 
ෙැහැදිලිව කියන්න ඕනි. වාහනය දරදෙයාර් කරපු එකට අදේ ිරුේධතාවයක් නැහැ.ඒකට දනාදවයි අපි 
ිරුේධ දවලා තිදයන්දන් හයලක්ෂ තිසව දදදාහසක් ෙමණ අතිිශාල මුදල ගත්තටයි.ඒකටත් සාධාරණ 
මුදලක් දැම්මනම් අපි ිරුේධ දවන් නැහැ. ඒකයි මන්ිවරුන්ට කියන්දන් හදවතට එකඟව කතා 
කරන්න කියලා. දමතන දදෙැත්තට දවලා වාද කරලා අපි දගදර යනවා ජනතාවට දසතක් නැහැ ඒ 
නිසයි දම් පිළිබඳව දබඳිමක් ඉේලුදව ජනතාවට සාධාරණයක් කරන්න ඕන නිසා නමුත් ඒකට ඉඩක් 
දනාමැත්දත්නම් අදේ කණ්ඩායම තව දුරටත් දමහි රැදී දනාසිට පිටී යන බව ගරු මන්ීවරයා 
ෙැවසුදේය. අනතුරුව සමගි ජන බලදේගදේ කණ්ඩායම සභාදවන් පිටව යන ලදී.  

iv. ගරු මන්ී ඉන්දික ලක්ෂවමන් විතාරම මහතා 

ඊදය අෙ ප්රදේශදේ  ිදරෝධතාවයක් ක්රියාත්මක දවනවා .එක් සක්කිලිදයක් සක්කිලි වැඩක් ක ා ඔහු 
සක්කිලි වැඩ ක ාට ඔහුට උත්තර දදන්න අපිට පුළුවන්. දම් අවසවථාදේදී කියනවා ඒ සක්කිලියට 
සක්කිලි වැඩ කරන්න එො කියලා .නරක වචන භාිතා කරන්න දහාඳ නැති වුවත් සක්කිලියන්ට ඒ 
ිදියට කතා දනාකර බැරි බව එතුමා ෙැවසුදේය. 

v. ගරු මන්ී නිලන්ති අමරදකෝන් මහත්ිය 

අද උදේ දදරණ අරුණ බලේදි මට ඇහුනා ඉන්දියාදේ හිඟාකන පුේගලදයක් එරට මුදලින් රුපියේ 
අසුදහසක් ලංකාදේ ිනිසුන් දුක්ිදින නිසාදවන් ෙරිතයාග කිරීමට කටයුතු කර ඇති බවට එය ඉතාමත් 
සංදේදී කතාවක් අපි දවනුදවන් හිඟාකන ිනිහත් සේලි දදන්න ලෑසවතිදවලා ඒ තරමට රට වැටී ඇති 
බව එතුිය ෙැවසුවාය. ඔය ෙපුදව ඇතුදල ඉන්න ිනිහයි ඔය වචන වලින් එලියට එන ිනිහයි දදන්නම 
එක්දකදනක් දවනවා නම් දම් තරම් ිනාශයක් රටට සිදු දනාවන බව එතුිය ෙැවසුවාය. ඉන්දියාදේ 
ිතරක් දනදවයි තායිලන්තය, බංේලාදේශදේ ිනිසුන් ෙවා හිඟා කනවා අපිට ජීවත් දවන්නට මුදේ 
එීමට. අද මුදේ කාරක සභාදේදී සභාෙතිතුමාදේ වාහනය සඳහා රුපියේ ලක්ෂ හයයි ගානක් වැය කලා 
කියලා දැක්කම මදේ ෙපුවට පිහිදයන් ඇන්නා වදේ දැනුනා ඇයි අපිට කැෙ කිරීම් කරන්න බැරි අපි 
කවුරු දවනුදවන්ද දම්  ඇිත් තිදයන්දන්.කවදාවත් මහින්ද රාජෙක්ෂ ජනාධිෙතිවරයා කරපු වැඩ ටික 
කරන්න කාටවත් බෑ මහින්ද රාජෙක්ෂ කියන්දන් සන්නාමයක් , පිළිම හඳලා ිනිසවසු වඳින්න හිටපු 
දකදනක් නමුත් දම් අවසවථාදේදී ගත්දත වැරදි තීරණයක්, නාලන්ද එේලාවල මරපු අයව දගෝේදෆවසව 
පිේටනියට දගනැත් එේලනවා කියලා චන්ිකා බණ්ඩාරනායක ජනාධිෙතිතුිය කිේවා නමුත් එතුියට 
එය කරගන්න බැරි වුනා .සුසන්ත පුංි නිලදම් ඇමතිතුමා  අදේ රජදේ ජාතිය දගාඩනැගීදම් ඇමති 
ධුරදේ දිවුරුම් දුන්නා. ඒ වදේ ප්රතිෙත්ති එහාට දමහාට යන්දන .දම් දවලාදේ හදවදත් ඉන්න ිනිහා 
අවදිදවන්න ඕනි. දම් අවසවථාව දබාදහාම අසීරු අවසවථාවක් දම දවලාදේ අපි අදේ අුොු හදාගත්දත 
නැත්නම් ප්රාදේශිය සභාව හදා ගත්දත නැත්නම් ඉහල හඳන්න බැහැ යනුදවන් එතුිය සඳහන් ක ාය.  
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නගර අලංකරණයට ිශාල මුදලක් වැය කරලා තිදබනවා නමුත් දම් අවසවථාදේදී භාණ්ඩාගරය තු  මුදේ 
දනාමැතිව ඇයි දම්ව කද ව. අදේ මන්ීවරුන්ට කියන්දන් ඇත්ත තත්වය දතරුම් අරදගන කතා 
කරන්න නිකම් බුම්මැේටදයා වදේ දමතන ඉදදගන වාද කරලා වැඩක් නැහැ . රට ිනාශය කරා 
යනවානම් ඒ සඳහා කණ්ඩායමක් දලස අපි වගකියන්න ඕනි.මටත් දරුවන් තුන්දදදනක් මට ඉන්නවා 
අම්මා දකදනක් හැටියට දරුවන්දේ අනාගතය දවනුදවන් රටක් නැතිදවනවාට මං කැමති නැහැ 
අසාධාරණයක් දවනවා නම් ඊට එදරහි දවන්න ඕනි තාත්තලා හැටියට ඇයි එදසව කරන්නට බැරි 
මන්ීවරුන් ිදියට අපි ජනතාවට සාධාරණයක් ක  යුතුයි දමතන කණ්ඩායමක් හැටියට වැඩ කටයුතු 
කරනවා හැදරන්නට දවන කිසිදු නෑ කමක් මට නෑ ඒ නිසා අසාධාරණ වන අවසවථාවකදී මං කතා 
කරනවා යැයි එතුිය ෙැවසුවාය.    

vi. ගරු මන්ී දක්.ඒ.ජයරත්න මහතා 

රදේ යම්කිසි වයසනයක් තිදබන බව පිළිගත යුතු දවනවා. දගෝඨාභය රාජෙක්ෂ මහතා දගන ඒම සඳහා  
එක්සත් ජාතික ෙක්ෂදේ පිරිස ෙවා ඡන්දය ලබා දුන්නා හැට නව ලක්ෂයක් ඡන්දය දුන්දන් ඒ නිසා. 
එතුමා නව මඟකට රට දගන යාමට උත්සහා ගත්  නමුත් දකාදරෝනා උවදුර නිසා ඒ ගමන හිතපු 
ආකාරයට යා ගන්නට දනාහැකි වුනා.එන්නත් කරණය සඳහා ිශාල මුදලක් වැය කරන්නට වුනා දමම 
එන්නත් ලබා දී ජනතාව දකාදරානා උවදුරින් දේරාගත්දත් එතුමායි. අද උේදඝෝෂන සඳහා යාම සඳහා ද 
ජීවත් ීමට හැකියාවක් ලැබුදන් දගෝඨාභය රාජෙක්ෂ මහතා නිසා බව එතුමා ෙැවසුදේය.   

රදේ දම්  සිදුවන සෑම කාරණාවක් සඳහාම දගෝඨාභය රාජෙක්ෂ මහතා ආෙසවසට හරවා යැීම සඳහා 
ඇතුලතින් ආණ්ු ෙක්ෂදේම අය, ිෙක්ෂදේ අය ිරුේධව කටයුතු ක  කණ්ඩායම් සිටි බවත් දම් දහවතු 
රදේ ආර්ික තත්වය කඩා වැටීමට දහවතු වූ බවත්, ප්රධානම කාරණාව ලංකාදේ කෘෂි කර්මාන්තය සඳහා 
අවශය රසායනික දොදහාර ලබා දනාදීම බවත් එතුමා සඳහන් කද වය. ඒ තුළින් කුඹුරු ෙමණක් දනාව , 
දත් කර්මාන්තය, කුරුදු , රබර්එ වලු ආදී සියළුම කෘෂි කර්මාන්ත කටයුතු ඇනහිටි බව එතුමා සඳහන් 
කද වය. එතුමා දහාඳ දැක්මක් ඉසවසරහට දේන්නට උත්සහා ක ද අපිට එහි ිොකය ඉක්මනට ලැබුණු 
බව එතුමා ෙැවසුදේය. දොදහාර දනාමැති නිසා ී අසවවැන්න අු ීම දහවතුදවන් හාේ ිල ඉහ  ගියා 
දම් අයුරින් දුර දක්නා නුවණින් කටයුතු දනාකිරීම නිසා රට දම් තත්වයට ෙත්වු බවත්, එය පිළිගතයුතු 
බවත් එතුමා ෙැවසුදේය . ඒ වන ිට රදේ ආර්ිකය බිඳවැටිලා දවද ඳදො ට යම් යම් නීති දාල 
රැකගැනීමට කටයුතු ක ත් රජයක් හැටියට ඇමතිවරදයක් හැටියට දමය අතහැරලා දැම්මා ඒ තුළින් 
දවද න්දා තමන්ට හිූ හිූ ආකාරයට දව දාම් කරන්නට ෙටන් ගත්තා. මහින්ද රාජෙක්ෂ 
මහත්තායාදේ කාදල ඇණවුම් ක  දොදහාර නැේ දමරටට ඇිත් තිබුණා රුපියේ එක්දහසව ෙන්සියයට 
ිකුණන ලද දොදහාර දමම දොදහාර නතර කිරීමත් සමඟ දගාඩ බෑදව රුපියේ හත්දහසව ෙන්සියයට, 
දම් වන ිට රුපියේ දදාද ාසව දහස ෙමන දක්වා ි  ඉහ   දගාසව තිදබනවා තව ටික දවසක් යන ිට 
රපියේ ිසි දදදහස දක්වා ඉහ  යන බව දැන ගන්නට ලැදබන බව එතුමා ෙැවසුදේය. මැති ඇමතිවරු 
දමම ගැටළු ිසඳීම සඳහා කතා ක  යුතු බවත්, දම් වසරකට එහාදි දගනාපු දොදහාර කවරය අළුත් 
කරලා නව ි  ගහලා ිකුණන්දන. දගෝඨාභය ජනාධිෙතිතුමා ෙත්වුනාට ෙසුව රටට දොදහාර 
දගනාදව නැති බවත් එතුමා සඳහන් කද වය. දම් වැඩි ි ට දදන්දන ඒවා තමයි දම් ො න ි  
දනාමැති නිසා තමයි අද ිනිසුන් ොරට බැහැලා තිදයන්දන.  

ඒ වදේම හාේ මාෆියාව අද වන ිට ඉහ  දගාසව තිදබනවා. දම් යදේ අසවවැන්න දගාීන් දවද ඳෙ ට 
නිකුත් කද ව නෑ. හාේ දමෝේ අයිතිකරුවන් දෙර තිබූ හාේ වැඩි ි ට ිකුණනවා, ඊට අමතරව පිටරටින් 
හාේ ආනනය කරනවා දමම හාේ දවද ඳෙද ව වැඩි ි ට ිකුණන බව එතුමා ෙැවසුදේය.  සිදමන්ති 
දකාේටය අටසිය ෙනහට, නවසිය ෙනහට තිබුණ ඒවා දැන් දවද දෙද ව දදදාහසව ෙන්සියයට දගාසව 
තිදබනවා.ි  ොලදයන් දතාරයි. දම් දහවතු නිසා තමයි ිනිසුන් ොරට බැහැලා තිදයන්දන. දම්වා 
වලක්වන්න හදවතින් හැදුවත් අද වන ිට දම්වාට එදරහි දවන්න අපිට බැරි ී තිදබනවා දම් තත්වයන්ට 
ෙත්කද ව ඇමතිවරු හා ඉහ  නායකයින් බව අපි පිළිගතයුතු දවනවා. ෙක්ෂ ආරක්ෂා කර ගන්න බැරි 
තත්වයට ෙත්ී හමාරයි ිනිසුන් ඉන්දන දවනත් මාර්ගයක .  

අපි කවුරුත් උසිගන්නලා දනදවයි ින්සුන් ොරට බහින්දන් දරුවන් ෙවා අද ොරට බැහැලා ඉන්දන. අද 
රට දකායිබටද යන්දන රදේ නායකයා ෙැන්නුවා කියලා රටට දසතක් දවයිද දම් පිළිබඳව සැ කිලිමත්ව 
කටයුතු ක යුතු බවත් එතුමා ෙැවසුදේය. ඇඳිරිනිතිය නීතිය ෙැනවූ අවසවථාදේදී දෙ ොලි යනවා රදේ 
නීතියට පිටුොල දමවැනි කටයුතු කිරීම තු  සිදුවන ආදර්ශය කුමක්ද යන්න එතුමා ිමසුදේය.අනාගතදේ 
ඉන්න තරුණයින්ට දදන ෙණිවඩය කුමක්ද යන්න ිමසා සිටිදේය.දොදු ජන දෙරමුදණන් ෙත්වුණ 
මන්ිවරු හැටියට රදේ ප්රශවණ පිළිබඳව කතා ක යුතු බවත් බල ප්රදේශයට ෙමණක් දනා දේ රටට 
වයයසනයක් දවනවානම් අපි කතා ක  යුතුයි යන්න එතුමා  ෙැවසුදේය. ිෙක්ෂය ජනතා ිමුක්ති 
දෙරමුණ කෑගහනවා දගෝඨාභය රාජෙක්ෂ දගදර යන්න කියලා ඒ අයට බලය ගන්න ඡන්දතියන්න 
ගිදයාත් රදේ ජනතාවට හිඟාකන්නවත් බැරි තත්වයට ෙත්වන බව එතුමා ෙැවසුදේය. රදේ සේලි 
නැතිදවනවා , ආහාර නැති දවනවා, මදේ මතය නම් ක  හැකි පුේගලදයකුට දීලා දමය ෙවත්වාදගන 
යා යුතු බව එතුමා ෙැවසුදේය. දගෝඨාභය ඉවත් කර එන පුේගලයා කවුරුන් දහෝ දේවා දම් රට තු ට 
දඩාලර් එන්දන දකාදහන්ද, ආහාර ටික එන්දන දකාදහන්ද රට දගාඩගන්දන් දකදසවද යන්නෙැහැදිළි 
දැක්මක් ඉදිරිෙත් කර බාර ගැනීම තුළින් දම් ගැටළු ිසඳා ගතහැකි බව එතුමා ෙැවසුදේය. එදසව නැතිව 
ජනතාව උසිගන්නලා , ජනතාව ොරට බැහැලා දම් ගැටළු ිසඳිය දනාහැකි බව එතුමා ෙැවසුදේය.    
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දරෝහණ ිදේීර මහතාත් සමඟ මම කතා කරලා තිදබන බවත්, 88/89 කාදල  තිබුණු භීෂණය පිළිබඳව 
මම දන්නවා . දමම කාල වකවානුදේ වුණු සිේධි පිළිබඳව එතුමා මන්ීතුමන්ලා දවත ෙැහැදිලි කිරීමක් 
කරන ලදී. දම් රදේ නැවත එවැනි යුගයත් ඇති ක  යුතු නැහැ. ජනතා ිමුක්ති දෙරමුණ ිසින් ඒවා 
නැවත කරයි කියලා කියන්නෑ ඒ යුගය ඉවරයි. එදා සිේධි නැවත කිය කියා ගදේ ගැසිය යුතු නැති බව 
එතුමා ෙැහැදිලි කද වය. එදා වදේ දනදවයි අද වන ිට සමාජය දියුණුයි. එදා දම් රට දම් තරම් දියුණු 
නැහැ. අද එදාට වඩා දියුණු ී ඇති රට නැවත එම තත්වයට ෙත්ිය යුතු නැති බවත් ඒ අයුරින් 
ෙවත්වාදගන යාම සඳහා දගෝඨාභය රාජෙක්ෂ ජනාධිෙතිතුමා සිටිය යුතු බවත් එතුමා සඳහන් කද වය.  

             

බුදුන් වහන්දසවදේ ධර්මයට අනුව දම් ඵල ිොකයක් ඇති ී තිදබන්දන් . අවුරුද සියයකට සැරයක් 
ිෙර්යාසයකට ෙත්දවනවා. නැත්නම් අවුරුදු ිසවසකට සැරයක් සිදුදවනවා . දම් රදේ නව නිෂවොදන ඇති 
දනාකිරීම තු  හා කෘෂි කර්මාන්ත දියුණු දනාකිරීම තුළින් ිදේශ රටවලින් ිශාල වශදයන් ණය ලබා 
ගැනීම තු  ණය මත් දුවපු රටක් හැටියට රදේ ආර්ිකය ිනාශ ී ඇති බව එතුමා ෙැවසුදේය. රට 
දගාඩගන්න ඕන රදේ ජනතාව දගාඩගන්න ඕනි බව එතුමා ෙැවසුදේය. ජනතාවදේ ආහර ඇතුළු මූලික 
අවශයතා සපුරා දීමට කටයුතු ක යුතු බවත්, රදේ ජනතාව මැති ඇමතිවරුන් ඡන්දය දී ෙත්කර ඇති 
බැින් ඔවුන් දම් අවසවථාදේ දී සැඟී දනාසිට ජනතාවදේ ගැටළු ිසඳීම සඳහා ඉදිරිෙත් ිය යුතු බව 
එතුමා සඳහන් කද වය. දම් රට දරුවන්ට සෑදිය යුතු බව එතුමා සඳහන් කද වය. කටින් ගහලා ප්රශවණ 
ිසදිය දනාහැකි බවත් හෘද සාක්ෂියට එකඟව කටයුතු ක යුතු බවත් එතුමා සඳහන් කද වය. 

vii. ගරු උප සභාපති ජී.ජී.ජානක පුෂවපකුමාර මහතා 

ගරු මන්ීතුමන්ලා සඳහා සිංහල අළුත් අවුරුේද සඳහා මන්ීවරුන් සඳහා ලබාදදන උත්සව දීමනාව 
ලබාදදන දලස ගරු උෙ සභාෙතිතුමා දයෝජනා කද වය. එම දයෝජනාව ගරු මන්ී ිජය ශ්රී ශාන්ත 
මහතා ිසින් එම අවසවථාදේදීම හදිසි දයෝජනා යටදත් සවිර කරන ලදී.  

ලබන්නාවු සිංහල හා හිංදු අළුත් අවුරුේදට දෙර  දම් රට ෙත්ව ඇති තත්වදයන් මීදී දසෞභාගයයන් පිරි 
සාමකාමී රටක් දේවායි ප්රාර්ථනා කරින් තම අදහසව ප්රකාශ කිරීම අවසන් කරන ලදී.  

viii. ගරු මන්ී උදය කුමාර් මහතා 

 க ௌரவ பிரதேச சபப உறுப்பினர் தே. க ௌரவ கசயலாேர் அவர் தே, வணக் ம். எமக்கு 
எந்ே சூழ்நிபல எப்படி வந்ோலும் நாம்  ண்டிப்பா  வாழ்ந்தே ஆ  தவண்டும். என்னவானாலும் 
எப்படியும் வாழதவ தபா ின்த ாம். எேற்கும் மு ம் க ாடுக் கூடிய போியம் அபனத்து 

மக் ளுக்கும்  ிபைக்  தவண்டுகமன இப வபன பிரார்த்ேித்துக்க ாள்வதோடு உங் ள் 

அபனவருக்கும் இனிய சித்ேிபர புத்ோண்டு நல்வாழ்த்துக் பே கோிவித்துக்க ாண்டு எனது 

நல்லாசி பே கூ ி விபைகபறு ின்த ன். நன் ி வணக் ம்.(ගරු ප්රාදේශීය සභා මන්ීතුමනි. හිතවත් 

ගරු දේකම්තුමනි, ආයුදබෝවන්. කුමන තත්වයන් යටදත් වුවද අෙ අෙදේ ජීිතය ගත ක  යුතුය. අපි දකාදහාම 
හරි ජීවත් දවන්නයි ඔනි.. සියලුම ිනිසුන්ට ඕනෑම දදයකට මුහුණ දීමට ධධර්යය ලැදේවායි මම දදියන් 
වහන්දසවට ප්රාර්ථනා කරන අතර ඔබ සැමට සුබ අලුත් අවුරුේදක් ප්රාර්ථනා කර සමුගනිි.) 

ix. ගරු මන්ී අඛිල දරෝෂන් ලක්මාල් මහතා 

ආණ්ුව නිදයෝජනය කරන පිරිස දලස දම් දවලදව අදේ රජයට අපි හැරන්නට දදාසව කියන්නැති 
කවුරුත් දනාමැති බව එතුමා ෙැවසුදේය. රත්න කදන්ගේල මන්ීතුමා ෙැවසූ ෙරිදි දත්, ගම්ිරිසව , පුවක් 
, කුරුදු වැනි සියළුම දේට දහාඳ ි ක් දගවනවා නමුත් ,දම් වා සමාජ ගත දවන්දන් නැහැ. අද වන ිට 
අදේම තියන ආර්ික ප්රතිෙත්තිවල තිදබන වැරදි නිසා කළු කඩය තමන්ට ඕන ආකාරයට තමයි 
ගණුදදනු  කරන්දන්. දත් කර්මාන්ත ශාලා හිියන් රුපියේ එක්දහසව ෙන්සියයට දොදහාර ිටිය 
දගනාව නමුත් එය ිකුණදේ රුපියේ හයදහසට බව එතුමා සඳහන් කදේය.අදවන ිට යූ කාණ්දේ 
තියන දොදහාර ිටියක් රුපියේ ිසි එතර දහසක් බව එතුමා ෙැවසුදේය. දළු කිදලෝ එකක් රුපියේ 
200.00ට ගියත් ලාබයක් නෑ. අදවන ිට දමතන සමගි ජනබලදේගය හිටියත්, ජනතා ිමුක්ති දෙරමුණ 
හිටියත් ,ශ්රී ලංකා නිදහසව ෙක්ෂය හිටියත්, ශ්රී ලංකා දොදුජන දෙරමුණ හිටියත් ඒදගාේදලා දමානවද දම් 
කරනදන් කියලා. ඒ නිසා ගරු සභාෙතිතුමනි අපි පුළුවන් තරම් ඉක්මනට කණ්ඩායමක් දලස  එකතු ී 
අවුරුේදට දෙර දයෝජනාවක් හඳලා යවමු. ොර්ලිදම්න්තු මන්ිවරු දම් ප්රශවණයට මුහුණ දදන් නෑ. 
ගම්වල සිටින අපි තමයි මුහුණ දදන්දන් , ම  දගදරකට යන්න බැරිනම් , ොදර් යන්න බැරිනම්, හවසට 
කඩ මණ්ඩියට යන්න බැරිනම් , ජනතාව කියන කතා වලට අදේ හිත බිදදනවානම් එතන ප්රශවනයක් 
තිදයනවා සභාෙතිතුමනි. 

අපි එකතතුදවලා ෙත්ක  රජය දම්ක ඔවුන් දනාදවයි ජනතාව සමඟ ගැදටන්දන් අපියි. බලය ගත්තට 
ෙසවදසව දමාලය නෑ වදේ ඔවුන් ඡන්දය ලබාගත් ෙසු ප්රාදේශිය මන්ීවරුන් ගණන් ගන්  නෑ ඔවුන් අපි 
කියන දදයක් අහන් නෑ. දක වුනාට ෙසුව තමයි අපි ලඟට එන්දන් .ඒ නිසා ගරු සභාෙතිතුමනි එයාලා 
එයාලදේ වැඩ කර ගන්නවා. දෂේ එකක් ලඟට ගිහින් දතේ ගහගන්න ගිදයාත් ිනිසවසු බනිනවා ඒ නිසා 
දම් සම්බන්ධව වැඩපිළිදව ක් සකසව කර දයෝජනා මා ාවක් අපි සභාදවක් හැටියට ඉදිරිෙත් කර 
යවමුයැයි එතුමා දයෝජනා කද වය.  
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දේසවබුක් රැේල නිසා අද වන ිට තරුණ රැේලක් ඇති දවලා තිදබනවා. අද වන ිට දනාදන්නා 
ිනිදසක් දාපු දෆෝසවේ එකකට ජනතාව එකතුදවලා තිදබනවා.දම්වට අදේ රජයත් වගකියන්න ඕනි, 
මන්ීවරුන් ඇමතිවරුන් ජනතාවට සවන් දදන්දන් නැහැ ජනතා ගැටළු ිසඳන්න වුවමනාවක් නැහැ. 
උේදච්ච කම වැඩි වුණා , මාධයට කතා කරලා ිසඳුමක් කියන් නෑ ප්රශවනයක් ඉදිරිෙත් ක ාම ආ..ඒක 
කමක් නැහැ කිනවා. ඒ තුළින් ජනතාවදේ පීඩනය වැඩිදවලා තිදබනවා. අවුරුේදට ප්රථම දම් සඳහා 
ිසඳුමක් දනාලැබුණදහාත් මීට වඩා දම් පීඩනය පුපුරනවා. අපිට ොදර් බැහැල යන්න බැරි දවනවා. ඒ 
නිසා හැකි ඉක්මනින් රැසවදවලා දයෝජනාවක් හඳලා යවමු ොර්ලිදම්න්තුදේ සිටින 225 දදනාටම දම් 
අවසවථාදේදී ෙක්ෂදේද අමතක කර රට දගාඩනැගීම සඳහා උනන්දුවන දලසට. දමම දයෝජනාව 
ිෙක්ෂයටත් මං ඉදිරිෙත් කරන්න හිටිදේ ඔවුන් දේලාසන නැගිටලා ගියා. සිම්බාේදේ වදේ ඡනද තිය 
තියා ඇිත් රට ආරාජිකත්වය කරා යනු ඇතැයි එතුමා ෙැවසුදේය.  අදේ දරුදවෝ තව අවුරුදු දහයකින් 
අපිත් දම් සභාදේ ඉදලා දම් තත්වය රටට අත්කරදීමට සම්බන්ධ ී ඇතයි ිමසීම් කරනු ඇති බව එතුමා 
සඳහන් කද වය.    

x. ගරු මන්ී අනුර ප්රභාත් අමරවංශ මහතා  

ෙක්ෂයක් ිදියට ෙැහැදිලි කිරීම කිහිෙයක් කරන්න අවශයයි. ෙක්ෂයක් හැටියට දම් රටතු  ඇති ී 
තිදබන අර්බුදය මහදො දේ යථාර්ථයක් දලස දැකිය යුතු බව එතුමා සඳහන් කද වය. දම් ජනතාවට 
දැරිය දනාහැකි ආර්ික අර්බුදයක් ඇති ී තිදබන බවත්, කිරි දරුවන් වඩාදගන ෙවා ොරට එන 
තත්වයක් නිර්මාණය ී තිදබන බව එතුමා සඳහන් කද වය. දහට දවදසව අපි කාටවත් කියන්න බැහැ 
ඩීසේ , ගෑසව එනවද කියන්න බැහැ. 

රංජි මන්ීතුමා සඳහන් ක ා ිදරෝධතා සඳහා අපි දොඩි  මයි දගන්වනවා කියලා .දම් ිදරෝධතා අපි 
ිතරක් සංිධානය කරන ඒවා දනාදවයි ිිධ ොර්ශයවයන් සංිධානය කරන ඒවා ගුරුවරුන්, 
නීතිඥයින්, ිිධ සංිධාන මගින් දම් සියේලටම අපි වගකිම දරන්නට දනාහැකි බවත්, තම ෙක්ෂය 
සංිධානය කරන ිදරෝධතා සඳහා ිධිමත් අයුරින් ිනයක් ඇතිව අපි වගකීදමන් සිදුකරන බවත්, අපි 
අදේ ිදරෝධතා සඳහා වගකියන බව එතුමා සඳහන් කද වය.  

අදේ ිදරෝධතා වලට කඩාකේෙේ පිරිසව කඩා වැදී සිදු කරන ක්රියා පිළිබඳව අපි රටට දහලි කරනවා. 
එවැනි කටයුතු ෙසු ගිය කාලදේදී සිදුවුනා රජයක් හැටියට ඔවුන් අේලා ගැනීමට හැකියාව තිදබනවා 
තුදනන දදකක බලයක් තිදබනවා. අපි කියන්දන් රජයට එම කඩාකේෙේ කාරී වැඩ කරන්නට ඉඩ 
දදන්න එො කියලයි.  

රත්නපුර ප්රාදේශිය සභාදේ මන්ීවරයා දලස රත්නපුර දිසවික්කදේ වැඩ සටහන් සඳහා සහභාගී වනවා. 
හෘද සාක්ෂියට එකඟව අපි වැඩ කරන්දන්. අපිට අවශය නැහැ බසව ගිනි තියන්න කඩා කේෙේකාරී වැඩ 
කරන්න. අපිට අවශය දම් රට දහාඳ ෙැත්තට ගිනිහින් යහෙත් දදයක් සිදුකරන්නට ඇති වුවමනාව 
ෙමණයි අපිට තිදබන්දන. අපි ඒ කැෙ කිරීම එදා ඉදන්ම කරනවා. 

මුදේ කාරක සභාදේ අනුමත කර ඇතිකුී ෙදනමට ගත් වාහන පිලිබඳව අනුමත කරන්න බැහැ.රදේ 
ෙවතින දම් තත්වයත් සමඟ ජනතාව අදෙන් දම් පිළිබඳව ිමසීම් කරනවා මුදේ කාරක සභාදේ සිටින 
මන්ීවරුන්ටත් දමය දහාද නැති බවත්, අපි මන්ී දීමනාව ෙවා කැෙ කරින් කටයුතු කරන බව එතුමා 
සඳහන් කද වය.  

දහට දවදසව දිදනන් දින වැඩි වන භාන්ඩ ිලත් සමඟ ජනතාව අෙහසුතාවට ෙත්වන බවත්, අපි ජනතාව 
දවනුදවන් කැෙී ෙක්ෂයක් ිදියට අරගලයක දයදදන බව එතුමා සඳහන් කද වය. රට පුරාම ජනතාවට 
ජයග්රහණය ලඟා කරදීම සඳහා තමන් ෙක්ෂය අරගල සඳහා දයාමු වන බව එතුමා සඳහන් කද වය.  

xi. ගරු මන්ී විජය ශ්රී ශාන්ත මහතා  

මුදේ කාරක සභාව පිළිබඳව ගැටළුකාරී තත්වයන් කතා ක  නිසා ඒ පිළිබඳව අදහසව දැක්ීම සුදුසු බව 
තීරණය ක ා. මුදේ කාරක සභාවට එන කිසිම වවුචර් ෙතක් නීතයානුකූල නැත්නම් අපි එය අනුමත 
කරන්දන් නෑ වාහන සම්බන්ධව දගීම් කිරීදම් දී වුවද ිෂය භාර නිලධාරියාදේ වගකීම තමයි ඊට අදාල 
වේචර්ෙත් ,කාර්ික නිලධාරී වාර්තා ,ඊට අදාල වන දවනත් ලියකියිලි සමඟ සම්ූර්ණ කරන ලද 
බිේෙතක් ඉදිරිෙත් කිරීම. ිෂය නිලධාරීන්දේ හා දේකම් තුියදේ වගකීමක් දවනවා එදසව නිවැදි වේචර් 
ෙත් ඉදිරිෙත් කිරීම. මුදේ කාරක සභාව සඳහා ඉදිරිෙත් කරන ලද බිේෙත් නිවැරදි නැත්නම් ඉදිරිෙත් 
දනාකර සිටීමට ඔවුන් කටයුතු ක  යුතුයි. දමවර මුදේ කාරක සභාදේ අනුමැතිය ලැබි ඇති ගරු 
සභාෙතිතුමා දවනුදවන් ලබාගත් කුලි ෙදනම්ව ලබාගත් වාහනය දවනුදවන් බැලු බැේමට ිශාල මුදලක් 
දලස දෙනුනත් සභාෙතිතුමාදේ නිල රථය අළුත්වැඩියාව සඳහා දයාමුක  කාල වකවානුවට අදාලව 
දමය එතරම් මුදලක් දනාවන බව එතුමා ෙැවසුදේය.  

රදේ ෙවතින තත්වය පි බඳව කණගාටුයි. අතයවශය භාණ්ඩවල ි  ඉහ යි. ඒවාදේ ි  අු දවනවනම් 
තමයි දහාඳ. දකාම්දෆෝසවේ දොදහාර සමඟ 50%ක්වත් රසායනිත දොදහාර ලැදබනවානම් වඩාත් සුදුසු 
බවත්, අපි ඉන්දන්ත් ජනතාවදේ ෙැත්දත් බව එතුමා ෙැවසුදේය.  

අනුර කුමාර දිසානායක මහතා දම් අවසවථාදේදී දමම අසීරු තාවය දඩමීමා කරදගන තරුණයින් ොරට 
දගනදගාසව කරන සිදුීම් දනාකරන දලස දැන්ිය යුතු බව එතුමා සඳහන් කද වය. දේශොලන ෙක්ෂ 



7 
 

දේදයකින් දතාරව දමම ප්රශවනයට ිසඳුම් දසීම සඳහා කටයුතු ක  යුතු බවද, මැතිවරණයකට දගාසව 
දමම ප්රශවනයට ිසඳුම් දසීමට දමම කාලය දනාවන බවද එතුමා වැඩි දුරටත් සඳහන් කද වය.  

xii. ගරු සභාපතිතුමා  
 

රදේ තත්වයට ිසදුම් ලැබිලා යහෙත් දිනයක් උදාදේවායි කියලා ප්රාර්ථනා කරන බවත්, ජනාධිෙතිතුමා 
උෙරිමදයන් කැෙීම් කරන බවද, ආර්ික ිදශවෂඥයින් කණ්ඩායමක් ෙත්කර ඇති බවත්,එයින් යම්කිසි 
ිසඳුමක් ලැදබනු ඇතැයි එතුමා ෙැවසුදේය. ෙ ාත් ොලන ආයතන වල නිදයෝජිතයින් සමඟ 
සාකච්ඡාකර දයෝජනාවලියක් ගරු ජනාධිෙතිතුමා දවත දයාමු කිරීමට කටයුතු කරන බවද ගරු 
සභාෙතිතුමා ෙැවසුදේය. 
 
අද දින මහා සභාවට ෙැිණ තම අදහසව හා දයෝජනා ඉදිරිෙත් කරින් දම් දක්වා රැදී සිටි සියළුම ගරු 
මන්ීතුමාලා තුියන්ලා දවත හා  සහභාගී වූ නිලධාරීන්ටද සවූතිය ඵල කරින් අද දින මහා සභාදේ 
කටයුතු අවසන් කරන ලදී.  
 
 
 

ඩබ්ලිව්.ඩී.සුදත් දිසානායක 
සභාපති 

  රත්නපුර ප්රාදේශිය සභාව 
 

 
 
 

 


